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Czynszowe zaległości lokatorów mieszkań komunalnych są dla samorządu 

coraz większym obciążeniem. Od kilku lat działają programy odpracowania 

zadłużenia. W Elblągu taki program też działa i jest grupa mieszkańców, 

która korzysta z możliwości odpracowania swoich zaległości. 

Wielokrotnie mi jako Radnemu RM zgłaszano problem zaniedbanych klatek 

schodowych, podwórek, zniszczonych elewacji budynków komunalnych. 

Wiem, że na wszystkie takie potrzeby brakuje środków finansowych. Mam 

świadomość tego ważnego problemu z jakim borykają się mieszkańcy 

naszego miasta. Różna, indywidualna sytuacja mieszkańców pokazuje, że 

obecny system działania programu nie do końca rozwiązuje sytuację 

mieszkaniową ale również sytuację finansową ZBK. Niektóre samorządy 

podejmują bardziej radykalne działania np. lokatorzy mieszkań, którzy mają 

zaległości czynszowe trafiają do Krajowego Rejestru Długów i ponoszą z tego 

tytułu wszystkie konsekwencje. 

 

Moje pytania: 

1. Jak skutecznie działa elbląski program odpracowania zaległości 

lokatorskich? 

2. Czy w najbliższym czasie problem zaległości lokatorów mieszkań 

komunalnych będzie miał wpływ na modyfikację programu 

oddłużeniowego?  


